
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 16. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 210
Forslag til lov om ændring af lov om leje og lov om boligforhold. (Loft over huslejestignin-
ger som følge af udviklingen i nettoprisindekset).
Af indenrigs- og boligministeren (Christian Rabjerg Madsen)

Spørgsmål 24
Vil ministeren forholde sig specifikt til udtalelsen »Vi har lavet en rundringning i branchen, 
som vidner om et tab i milliardklassen på ejendommenes værdi, som skal nedskrives, for-
di du i to år ikke kan regulere lejen i det omfang, du ellers ville have gjort« fra direktøren 
for Forsikring & Pension bragt i Børsen den 7. september 2022? Mener ministeren, at 
denne udtalelse er udtryk for en forkert forståelse af virkeligheden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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